
   گمانه زنی ها 
برای ساخت 
 فصل دوم 
»پوست شیر«  
علی سرتیپی، 
مدیر فیلم نت در 
گفت وگویی با 
تسنیم، چراغِ سبز 
ادامه »پوست شیر« را 
روشن کرد. وی گفت: 
امیدواریم این اتفاق 
بیفتد؛ از همین الان 
فصل دوم »پوست 
شیر« را در دستور 
کار خواهیم داشت و 
برای آن برنامه ریزی 
می کنیم.»پوست 
شیر« محصول 
جدید جمشید و 
نوید محمودی است 
که اصالتاً افغانستانی 
هستند و نزدیک به 
یک دهه است که با 
ساخت آثار سینمایی 
وارد کار حرفه ای 
کارگردانی شده اند. 

ــره کهندل   مــجــمــوعــه  زه
نمایش خانگی »آنتن« سریالی 
ــدی- خـــانـــوادگـــی  ــمـ در ژانـــــر کـ
ــی و تهیه کنندگی  بــه کــارگــردان
ابراهیم عامریان و نویسندگی 
حمزه صالحی است که مسائل 
و مشکلات موجود در دانشگاه ها را به زبان طنز بیان 
می کند. این سریال با بازی پژمان جمشیدی، هادی 
کاظمی، رؤیا افشار، مرجانه گلچین، بهنام تشکر، 
الیکا عبدالرزاقی و تعدادی بازیگر جــوان سینما و 
تلویزیون، چهارشنبه هر هفته از پلتفرم »نماوا« 
پخش می شود. قصه سریال هم از این قرار است که 
گوهر )با بازی رؤیا افشار( پس از فوت همسرش یک 
سال درس می خواند و با موفقیت در آزمون کنکور 
در رشته پزشکی قبول می شود. حالا او با نوه اش، 
بهرام )با بازی نیما مظاهری( هم دانشگاهی می شود 
و همین موضوع ماجراهایی را در خانواده و دانشگاه 

پیش می آورد. 
ــان در نـــخـــســـتـــیـــن قـــدم  ــ ــریـ ــ ــامـ ــ عـ
کــارگــردانــی اش پس از تهیه کنندگی 
کـــمـــدی هـــای پـــرفـــروشـــی هــمــچــون 
»انفرادی«، »دینامیت« و »تگزاس 1 و 2« وارد میدان 
شبکه نمایش خانگی شده است تا بخت خود را در 
ــاره جزئیات  این عرصه نمایشی هم بیازماید. درب
بیشتر ساخت »آنتن« با این کارگردان و تهیه کننده، 

گفت وگو کردیم که می خوانید.

پس از تهیه کنندگی چند اثــر سینمایی، چطور ◾
وارد عرصه کارگردانی یک سریال برای شبکه نمایش 

خانگی شدید؟
دغــدغــه همیشگی مــن کــارگــردانــی بـــوده ولـــی با 
تهیه کنندگی فیلم های سینمایی شـــروع کــردم. 
ضمن اینکه رشته دانشگاهی من هم کارگردانی 

است. با توجه به طرح هایی که در اختیار داشتیم، 
طرح »آنتن« را بیشتر دوست داشتم و نسبت به 
مشکلات دانشجویان هم دغدغه مند بودم. از میان 
هفت الی هشت طرحی که به دستم رسیده بود این 

طرح را بیشتر پسندیدم. 

رؤیا افشار را بیشتر به عنوان بازیگر آثار جدی و ◾
اجتماعی می شناسیم به ویژه با نقش آفرینی خوبی 
که در فیلم اخیرش »مامان« داشت، چطور به انتخاب 
ــاره ترکیب  او بــرای ایفای نقش اول زن رسیدید و درب

بازیگران سریال و تقسیم نقش ها هم توضیح 
 دهید؟

افشار جزو بازیگران درجه یک سینما 
اســت و مطمئن بـــودم کــه از پــس هر 

نقشی برمی آید و در این مورد تردیدی 
نداشتم. اگر نتیجه کار را ببینید، 

ــازی  مــتــوجــه بـ
ــان او  ــشــ درخــ
مـــــی شـــــویـــــد. 

راضــــــــــی کــــــردن 
ایــــشــــان بــــرای 
ایــــفــــای نــقــش 
ــر« کمی  ــوهـ »گـ

ســخــت بـــود ولــی 
سرانجام توانستیم 

ــاعــدش کنیم   ــق ــت م
و پــــس از خـــوانـــدن 

فیلم نامه، این نقش را پذیرفت. من همیشه دوست 
دارم ترکیب بازیگرانم در فیلم های مختلف، جدید 
باشند به همین دلیل سعی کردم بازیگران را شبیه 

به هم نچینم. 

پژمان جمشیدی در آثار کمدی زیادی بازی کرده و ◾
زوج های کمدی زیادی داشته است بازخوردها نسبت 
به زوج پژمان جمشیدی و  هادی کاظمی در »آنتن« 

چه بوده است؟
ــیـــم در  ــوانـ ایــن ســریــال بگوییم نـــمـــی تـ

جـــمـــشـــیـــدی و کـــــــه پـــــژمـــــان 
ــی،  هــــــــــــــــادی  ــ ــ ــم ــ ــ ــاظ ــ ــ ک

زوج کمدی هستند چــون نقش های اول سریال 
نیستند. وقتی قصه اصلی پیرامون گوهر و تعدادی 
از دانشجویان مــی گــذرد، ماجراهای پسر و دامــاد 
خانواده، فرعی است. حجم بازی پژمان و  هادی به 
اندازه بازیگران نقش اول سریال نیست و شاید یکی 
از دلایلی که عــده ای می گویند این زوج درنیامده، 
همین باشد که اصلاً این دو نفر جزو بازیگران اصلی 

سریال نیستند. 

بازخوردهایی که از کلیت سریال »آنتن« گرفتید ◾
چطور بوده است، آیا موقعیت های کمدی به دفعات 

وجود داشته تا سطح طنز کار را بالا نگه دارد؟
به نظرم »آنتن« یک کمدی محض نیست. 
»آنتن« قصه دارد و یک سریال اجتماعی 
با لحظه های کمدی اســت، بــرای اینکه 
ــا لحظات  قــصــه خیلی تــلــخ نــشــود ب
کمدی، قصه را شیرین 
کـــردیـــم. اجــتــمــاعــی 
بــــــودن »آنــــتــــن« بر 
کــمــدی آن می چربد. 
از اول هــم قصدمان 
ــود. نتیجه  ــ هــمــیــن ب
ــان چــیــزی  ــمـ ــار هـ ــ کـ
شــد کــه پیش بینی 
مــــــــی کــــــــردیــــــــم و 
می خواستیم؛ یک 
کمدی شریف که حرف 

دارد و برای لحظاتی مخاطب را می خنداند. اصلاً 
قصد ما این نبوده که یک کمدی محض بسازیم تا 
مخاطب را بخندانیم. به نظرم این نگاه اصلاً درباره 
سریال نباید وجود داشته باشد چون شکل کار با یک 
اثر سینمایی متفاوت است. مخاطب برای تماشای 
یک فیلم سینمایی کمدی به سینما می رود و در طول 
یک ساعت و نیم، بارها می خندد، حتی اگر فیلم، 
قصه هم نداشته باشد مخاطب تفریحش را می کند 
و از سینما می رود ولی در مورد سریال، مخاطب را 
باید بــرای 15-14 قسمت پای کار نگه داشــت و اگر 
سریال، قصه نداشته باشد مخاطب آن را پس می زند 
و قسمت بعدی را نمی بیند. »آنتن« همین رویه را 
مــی رود و مخاطب اگر یک قسمت را نبیند، کلاف 
قصه از دستش درمـــی رود چــون عــلاوه بر لحظات 

کمدی، قصه دارد. 

چرا به مضمون مسائل دانشجویان پرداختید؟◾
بسیاری می گویند مضمون »آنتن« شبیه اتفاق های 
امــروز جامعه اســت ولــی دانشگاه ها در کشور ما، 
ــد و  ــوده ان همیشه درگــیــر مسائلی از ایــن دســت ب
مشکلات و اعتراض های دانشجویی در همه دوره ها 
وجود داشته است. با توجه به شرایط امروز، برخی 
تلاش کردند قصه »آنتن« را به اتفاق های روز جامعه 
ربط بدهند در حالی که این سریال، خیلی وقت پیش 

ساخته شده است.

آیا فصل دومی هم ساخته خواهد شد؟◾
به هیچ وجه، از همان ابتدا قرار بود که »آنتن« در یک 
فصل 14قسمتی باشد. معمولاً در سریال های ایرانی، 
وقتی فصل های دوم و سوم ساخته می شود کیفیت 
پایین تری نسبت به فصل اول دارد. عده ای نگاه بازاری 
به فصل دوم یک سریال دارند به همین دلیل مخاطب 

استقبال چندانی هم از فصل های بعدی ندارد.

گفت وگو با ابراهیم عامریان،  تهیه کننده و کارگردان سریال »آنتن« در شبکه نمایش خانگی

مشکلات دانشجویان در یک کمدی اجتماعی

خبرخبر
روزروز

»زندگی بهتر«  در شبکه آموزش ◾
شبکه آموزش قصد دارد مجموعه تلویزیونی »زندگی بهتر« 
را با مشارکت سازمان نهضت ســوادآمــوزی و با طراحی، 
تهیه کنندگی و کارگردانی عبدالرضا فیروزان  در ۳۰قسمت 
2۰دقــیــقــه ای پخش کند. فــیــروزان تاکنون نویسندگی، 
کارگردانی و تهیه کنندگی مجموعه هایی چون »تقدیر«، 
»ماجراهای خانواده آقای فرهمند«، »زندگی شگفت انگیز 

است«، »دو قدم تا بهشت«، و… را بر عهده داشته است.

 سفر »جناب خان« به جام جهانی کنسل شد 
فرید نیکجو، تهیه کننده ویژه برنامه ای که قرار بود با حضور 
شخصیت »جناب خان« برای پخش در ایام جام جهانی روی 
آنتن برود به مهر گفت: برای ویژه برنامه ای فوتبالی که قرار بود 
در شبکه نسیم به تولید برسد طرحی داشتیم  و آیتم هایی 
طراحی شد و بخشی از این آیتم ها باید در قطر با حضور 
جناب خان تصویربرداری می شد اما زمان بندی برنامه به 

لحاظ موضوعات و آیتم سازی دچار مشکل شد. 

  اجرای حسین رفیعی در »پنج ستاره« 
فصل جدید مسابقه تلویزیونی »پنج ستاره« با اجرای 
حسین رفیعی به تهیه کنندگی فرهاد مختاری در 52 
قسمت 5۰ دقیقه ای با محوریت آشنایی با تربیت فرزندان 

به زودی از شبکه5 سیما پخش می شود.
در این مسابقه رقابت بین دو خانواده سه تا هفت نفره با 
حضور شماری از تماشاگران شکل می گیرد و در پایان جوایز 

به صورت نقدی به برندگان اهدا می شود.

»به احترام سرود جمهوری اسلامی ایران«تماشایی شد
نماهنگ »به احترام سرود جمهوری اسلامی ایــران« عنوان 
تازه ترین محصول مرکز موسیقی مــأوا است که پیش روی 
مخاطبان قرار گرفت. سازندگان این کلیپ کوتاه تلاش کرده اند 
با به تصویر کشیدن برخی از مناطق مختلف کشورمان و 
همچنین موفقیت های ورزشکاران ایرانی در رویدادهای ملی و 
بین المللی و به صدا درآمدن سرود ملی جمهوری اسلامی ایران 

حس وطن پرستی را به مخاطب منتقل کنند. 

  اریک رابرتز؛
 رکورد دار بیشترین بازیگری هالیوود  

سختکوش ترین فرد در عرصه نمایش و بازیگری اریک رابرتز 
برادر جولیا رابرتز و پدر امِا رابرتز است. او در حال حاضر بیش 

از ۶۰ پروژه در دست اکران دارد، در حدود ۷۰۰ فیلم و برنامه 

تلویزیونی ظاهر شده و سال پیش در ۳۳ فیلم بازی کرد و 
اکنون ۶۶ فیلم در مراحل مختلف تولید دارد. وی سال ۱۹۸۳ 
یک نامزدی گلدن گلوب را برای »ستاره ۸۰« باب فوسه کسب 

کرد و یک نامزدی اسکار هم برای »قطار فراری« در سال ۱۹۸۴ 
بدست آورد. با نگاهی به فیلم های این بازیگر ۶۶ساله می توان 

دریافت که بیشتر فیلم های وی آثار مستقل و کم هزینه هستند 
و با این حال به ناگاه نام وی در فیلم های مطرحی چون »شوالیه 
تاریکی« دیده می شود. رابرتز در مصاحبه ای گفته است در روز 

دست کم هشت پیشنهاد بازیگری دریافت می کند و به همین 
دلیل حداقل ۲۰۰ روز سال را در برابر دوربین می گذراند.
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و هنر فرهنگ 

سینمای جهان 

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور 

منظــــر از  کــویرتایــــر  های  فعـــالیت 
است تقدیر  وقابل  ارزنده  سبز«   وصنعت  زیست  محیط   «

سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
اینکه  بیان  با  حفاظت محیط زیست کشور 
کویرتایر مایه افتخار برای نظام و کشور است 
گفت: تلاش می شود دغدغه های کویرتایر 
ومصمم  کرده  بازگو  دولت  هیئت  در  را 
مالیات  قبیل  از  فرایندهایی  هستیم دولت 
مجموعه  این  برای  را  بانکی  تسهیلات  و 

تسهیل کند.
سلاجقه  علی  دکتر  ما  خبرنگار  گزارش   به 
و  کویرتایر  شرکت  مدیرعامل  با  دردیدار 
تأکید  با  کارخانه  این  تولید  خط  از  بازدید 
پیشرفته  صنعتی  شاهد  امروز  اینکه  بر 
هستیم  بیرجند  در  کویرتایر  همچون 
اظهارکرد: این مجموعه حاصل تفکر، خود 
باوری و اتکا به نیروهای جوانی است که فعل 
خواستن و توانستن  را محقق نموده اند.
سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
حفاظت محیط زیست کشور افزود:  بر مراحل 
فرآیند وتولید محصول کویرتایر، اقتصاد سبز 
نظر  از  کارخانه  این  همچنین  و  است  حاکم 
فضای سبز نیز اقدامات شاخصی انجام داده 
به طوری که ۵۰ درصد فضای مجموعه تبدیل  

است. تقدیر  قابل  که  شده  سبز  فضای  به 
در  صنعت  این  اینکه  بیان  با  دکترسلاجقه 
خصوص مسئولیت های اجتماعی هیچ گاه 
نکرده  جدا  نظام  و  انقلاب  مسیر  از  را  خود 
اقتصاد  افزود:  است  ارزشی  با  کار  این  و 
نمود   ، صنعتی  مجموعه  این  در  مقاومتی 
عینی دارد و در این زمینه همتی مثال زدنی  

در پرسنل  کویرتایر مشاهده کردم .
سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
کرد:  تأکید  کشور  زیست  محیط  حفاظت 
مدیریت حاکم در کویرتایر با روحیه بسیجی 
و تفکر انقلابی به راستی شعار "خورشید در 
کویرتایرغروب نمی کند" را محقق ساخته است
 وی تصریح کرد: امید داریم که دولت توجه 
ویژه ای به این صنعت داشته باشد چرا که 
این کارخانه داخلی سازی را در خود نهادینه 
با  و  است  گذشته  شعار  مرحله  از  و  کرده 
اتکا بر توان نیروی داخلی و جوان ازظرفیت 
خوبی  صادرات  و  آوری  ارز  سازی  داخلی 

ایجاد کرده است  .
وی اقدامات و مسئولیتهای اجتماعی زیست 
محیطی در این شرکت را تحسین کرد واظهار 

واحد  یک  از  که  هایی  خصلت  همه  داشت: 
انتظار  زمان  از  برهه  این  در  موفق  صنعتی 

می رود در این مجموعه موجود است.
جایگاه اولین تولید کننده تایر  سبز 
و اولین سازنده پرس پخت در کشور 

متعلق به کویرتایر است.

این  در  هم  کویرتایر  شرکت  مدیرعامل 
اینکه  به  اشاره  با  خیرمقدم  ضمن  دیدار 
بهره برداری  به  سال۱۳۷۷  از  مجموعه  این 
با هشت  این مجموعه  رسیده است گفت: 
فرد،  به  منحصر  انحصاری  و  ملی  رکورد 
دستاوردهای ماندگاری در ۲4 سال فعالیت 
پرافتخار خود کسب کرده است که می توان 

و  سبز  تایر  کننده  تولید  اولین  جایگاه  به 
همچنین اولین سازنده پرس پخت در کشور 

اشاره نمود .
دانش  به  اتکاء  با  اینکه  بیان  با  وی 
سال  هشت  طی  سازی  داخلی  و  بومی 
خلق  کارخانه  این  در  بزرگی  اعجاز  گذشته 
دنبال  به  اگر  کرد:  اظهار  است،   شده 
هستیم  کشور  شرق  در  محرومیت زدایی 
به  اگر  و  گیرد  صورت  اقتصادی  کار  باید 
دنبال رشد و توسعه هستیم باید سرمایه 

گذاران برای مشارکت ورود کنند.
اقدامات  به  گزارش  این  در  زینلی  مهندس 
انجام شده در راستای مسئولیت اجتماعی 
ازدیاد  های  سیاست  با  همراهی  جمله  از 
از  ابلاغی   ، جمعیت  سازی  جوان  و  نسل 
سوی مقام معظم رهبری  ، توزیع بیش از 
۲۰۰۰ گردنبند شبرنگ شتر در بین شترداران 
شبانه  مرگبار  تصادفات  از  جلوگیری  جهت 
های  جاده  در  عبوری  شترهای  با  خودروها 
زیست  وظایف  ایفای  جهت  در  شهری  بین 
برپایی  در  مشارکت  همچنین  و  محیطی 
رزمایش کمک های مؤمنانه وآزادی زندانیان 

جرایم غیر عمد اشاره نمود.
ریاست  حوزه  مدیرکل  که  بازدید  این  در 
حفاظت  کل  مدیران  استانها،  وهماهنگی 
وآبخیزداری  طبیعی  ومنابع  زیست  محیط 
کارشناسان  از  وجمعی  جنوبی   خراسان 
رئیس  معاون  سلاجقه  دکتر  سازمان  این 
محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهور 
زیست کشور را همراهی می کردنددر ابتدا 
ضمن مشاهده مستند شکل یابی کویرتایر، 
ارائه  شرکت  فعلی  وضعیت  از  گزارشی 
سازی، داخلی  نمایشگاه  از  پایان  در  و  شد 
تولید،   خط  و  توسعه  حال  در  های  طرح 
نزدیک  از  میهمانان  و  آمد  عمل  به  بازدید 
گرفتند. قرار  تایر  تولید  روند  جریان  در 
تماشای  از  پس  جمهور  رئیس  معاون 
گزارش  و  کویرتایر  یابی  شکل  روند  مستند 
این  نمود:  اذعان  شرکت  موجود  وضعیت 
عمرم  طول  در  که  بود  مستندی  بهترین 
دیدم و به عنوان یک ایرانی  و نه به عنوان 
بهره  کویرتایر  افتخارآفرینی  از  مسئول  یک 
بردم و خستگی یک روز کاری فشرده از تنم 

بیرون رفت.
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